
Protokół Nr  11/2014 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu 25 sierpnia 2014 r. 

 
Obecni wg załączonej listy. 

Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 

 

Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie  projektów  uchwał w sprawie:  

a) zasad udzielania z budżetu Miasta dotacji celowej na dofinansowanie kosztów 

inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej, 

   b)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

c)   zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

3. Sprawy różne.  

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1  

Posiedzenie o godz. 14.00 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Stefan 

Purol. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji, głosując: za- 4 (jednogłośnie).   

 

Ad 2 

    Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 

   
a) zasad udzielania z budżetu Miasta dotacji celowej na dofinansowanie kosztów 

inwestycji z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej, 

Przedstawił: Krzysztof Bagiński,  Burmistrz Białogardu 

St.Purol – zwrócił uwagę na odwołanie w § 11 do § 4 a powinno być odwołanie do § 5. 

Burmistrz – przychylił się do uwagi. 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-3 (jednogłośnie) . 

 

b) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2014, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

Głos w dyskusji zabrali: 

Z.Jonko – pytał o zwiększenie wydatków SP Nr 3 o kwotę 12 tys. 400 zł oraz na  modernizację 

lokali komunalnych o 50 tys. zł, na jaki konkretnie budynek? 

Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że konkretne budynki wspólnoty, gdzie zrezygnowano z 

tradycyjnego ogrzewania i założono skrzynki gazowe. 

Z.Jonko – poinformował, że uchwała w Krakowie w sprawie zakazu palenia węglem została 

uchylona. 

Z-ca Burmistrza – stwierdziła, że ostatnie badania prowadzone przez kilka lat pokazały 

poziom zanieczyszczenia i ta uchwała była podjęta dla polepszenia czystości powietrza. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 4 (jednogłośnie). 



 

c)   zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

Głos w dyskusji zabrali: 

W.Czuko - pytał o podwyżki o wskaźnik 0,9%? 

Skarbnik – odpowiedziała, że zmiany w limitach wynikają ze zmiany wynagrodzenia, 

podwyższa się o 0,9%, w kolejnych latach będzie o 2,5%. 

Z.Jonko  – pytał o pkt 1, gdzie zapisano, że wykreśla się wsparcie Miasta Białogard 

konserwacji i rewitalizacji  kościoła pw. Narodzenia  Najświętszej Marii Panny w latach 

2014-2016 w kwocie 600 tys. zł, czym to jest podyktowane? 

Skarbnik – wyjaśniła, że to było planowane przedsięwzięcie jak kościół brał udział w 

projekcie. Miasto miało dofinansować 100 tys. zł w 2014 roku i po 250 tys. zł w latach 

kolejnych. W związku z tym, że ten projekt nie dojdzie do skutku należało to zadanie usunąć 

z planów. Kwota 100 tys. zł przekazana w tym roku decyzją Rady na ostatniej sesji została 

przeznaczona na renowację zabytków.  

Burmistrz – poinformował, że Parafia dostała z Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa 

Narodowego 100 tys. zł na renowację witraży. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 4 (jednogłośnie) . 

 

 

Ad 3  

W sprawach różnych radni nie poruszyli żadnych spraw. 

 

 

Ad 4  
Po wyczerpaniu tematyki o godz.  15.50  zakończono posiedzenie.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  


